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Høring av overordnet strategi for Dokken. Uttalelse fra 
Kommunalt råd for personer med funksjonsnedsettelse 

KRPF behandlet saken i møte 7. januar, sak 5/21 og takker for god informasjon i møtet.  
 
Rådet vil gjerne komme med følgende høringsinnspill: 
 
Det er positivt at man i strategien skriver at man ønsker at dette skal bli et nabolag for alle: 
 
Dokken er en levende og mangfoldig bydel og tiltrekker seg alle, uavhengig av alder, 
interesse, behov og ønsker. 
 
På Dokken skal vi tilby boliger for alle, med varierte og fleksible boligløsninger som ivaretar 
ulike gruppers behov. 
 
Rådets erfaring er at dersom man skal få reell tilrettelegging for alle og universell utforming 
må man bevege seg bort fra de generelle formuleringene og være eksplisitt på hvordan man 
skal ivareta de gruppene som har spesifikke behov. Rådet vil derfor be om at man i videre 
planlegging går inn på en konkret beskrivelse av hvordan dette skal bli en god bydel for 
personer med funksjonsnedsettelser.  
 
Det er et sentralt poeng i den overordnede strategien at Dokken skal være en attraktiv gåby. 
KRPF vil understreke at også i gåbyen må det være rom for dem som av ulike grunner ikke 
kan gå og som er avhengig av at det også blir muligheter til å kjøre bil og parkere nær egen 
bolig. Jo færre parkeringsplasser det blir i Bergen jo viktigere er det at man har tilgang til HC 
parkering. 
 
Med hilsen 
Kommunalt råd for personer med funksjonsnedsettelse 
 
Harald Berge Breistein - leder 
Ragnhild Hvoslef Krüger - rådgiver/rådssekretariatet  
 
Dokumentet er godkjent elektronisk. 
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